
O zaščiti Ljubljanskega barja
Zaradi neuskaljenih prostorskih planov in številnih,

včasih tudi povsem različnih razprav strokovnjakov
o »usodi« in namembnosti Ljubljanskega barja je že pred
časom razglasitev Ljubljanskega barja kot naravnega
spomenika zastala. Kaj storiri, da bi zagotovili vsaj nje-
govo delno zaščito, smo povprašali občinsko sekretarko
za družbene dejavnosti, Francko Trobec: »Ker najbrže
tudi v bližnji prihodnosti ni velikih izgledov, da bi se
omcnjena problematika kaj hitro razreSila, bi kazalo
Ljubljansko barje v tistem delu, kjer so njegove najvišje
ovrednotene lokalitete kot npr. Graški mal in podobno,
na osnovi stališi Ljubljanskega zavoda za ohranitev na-
ravne in kultume dediščine, z začasno odločbo razglasiti
za naravni spomenik!«


